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V obdobju od skupščine 2015 do danes na področju tekmovanj ni bilo veliko posebnosti 
oziroma novih težav. 
 
Še vedno predstavlja največjo težavo natrpan koledar tekmovanj, ki se še dodatno zapleta z 
nenačrtovanimi (ali ne javljenimi) reprezentančnimi akcijami, še več težav pa povzročajo 
tekmovanja v sklopu MEVZA, kjer koledar tekmovanj dolgo ni znan, ko pa je znan pa je 
nezanesljiv, saj se velikokrat spreminja. Sklep, ki ga je sprejel Strokovni svet OZS (da je 
najprej tekmovanje v državnem prvenstvu, tekme MEVZE pa se prilagajajo temu), v praksi ni 
uveljavljen, saj se vseskozi prilagajamo s tekmami državnega prvenstva. 
 
Sam tekmovalni sistem, je glede na razpoložljive termine, na robu izvedljivosti, kar najbolje 
občutijo klubi, ki komajda zagotavljajo termine v dvoranah. Tudi zaradi tega se pojavlja 
nenormalno veliko prestavitev tekem v članskih DOL, kot tudi turnirjev v mlajših kategorijah. 
Kljub temu, da vse prestavitve kontrolirava skupaj s sekretarjem ZOSS, pa noben vikend na 
koncu nisva gotova, ali so vse spremembe pravilno vnesene na splet in seveda v sistem za 
delegiranje pri sodniški organizaciji.  
 
Sodelovanje s klubi, kot tudi med klubi samimi, je v večini še vedno zelo dobro. Seveda se še 
vedno pojavljajo posamezniki, ki »ne poznajo« pravil, ko bi to ustrezalo njim, prav tako se 
pojavljajo posamezni klubi, ki zelo težko, ali sploh ne, dajejo soglasja za prestavitve in to ne 
glede na vzroke. Seveda, pa so ti posamezniki v veliki manjšini.  
 
Po uvedbi elektronskih kandidatur v letošnji tekmovalni sezoni je le malo posameznikov, ki 
»zamujajo« in kandidature kasneje pošiljajo preko maila, bolj pa so zaskrbljujoči klubi, ki zelo 
redko, ali sploh nikoli, ne podajajo nobenih kandidatur za organizacijo turnirjev mlajših 
kategorij.  
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